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Abstract (en)
A crosslinking agent (I), for crosslinking ionotropic gels (II) by binding the gel molecules via counter-ion (CI) bridges, containing CI's bonded to a
carrier, is new. The CI's can be released from the carrier under the influence of other materials, temperature or irradiation. Independent claims are
also included for the following: (1) a gel solution containing (I) and (II); (2) a powder composition comprising dried, non-crosslinked (II) and dried (I);
and (3) a method for crosslinking (II) using (I), comprising: (a) forming a mixture of (I) and (II); (b) forming a layer or 3-dimensional structure of the
mixture; and (c) crosslinking (II) by releasing the CI's from the carrier using other materials, temperature or irradiation.

Abstract (de)
Ein Vernetzungsmittel zur Vernetzung ionotroper Gele durch Verbindung von Gelmolekülen über Gegenionenbrücken enthält die Gegenionen in
einem an eine Trägersubstanz gebundenen Zustand. Die Gegenionen sind durch eine äußere Stoff-, Temperatur- oder Strahlungseinwirkung von
der Trägersubstanz lösbar. Zur Gelvernetzung wird zunächst ein Gemisch aus den zu vernetzenden Gelmolekülen und dem Vernetzungsmittel
bereitgestellt, aus diesem Gemisch ein Formkörper gebildet und dann durch eine äußere Stoff-, Temperatur- oder Strahlungseinwirkung die
Vernetzung der Gelmoleküle durch Freigabe der Gegenionen von der Trägersubstanz ausgelöst. <IMAGE>
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